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BMSI, den 28. september 2016 

 

REFERAT: Bestyrelsesmøde 23. august 2016 
 

Med følgende dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent og referent 
- Formanden ledede mødet, referent FU 

 

2. Navneopråb (fremmødte foreninger) 
- Fremmøde: Ballerup Badminton, Ballerup Gymnastik, Ballerup Håndbold, 

Lokalmotion/Ballerup, Måløv Badminton, Måløv Idræts Forening, SIF Badminton, 
SIF Håndbold/Gymnastik, Triton. 

- Afbud: Ballerup Atletik, Grantoften Badminton, revisor Vita Larsen 
- Total: 9 foreninger/12 personer – inkl. 5 FU medlemmer og 1 revisorsuppleant 

 

3. Godkendelse af referat: Bestyrelsesmøde den 25. maj 
- Der var bemærkninger til pkt. 4 vedr. BMSI’s Ildsjælspris – her skal alle steder 

hvor der står skrevet bestyrelsen ændres til forretningsudvalget. 
- Referatet blev herefter godkendt. 

 

4. Orientering fra formanden 
- Husk at der er foreningsmøde den 6. september i Atriumgården på Rådhuset 

kl.17.30. Der vil blive serveret en let anretning, og der er tilmelding senest den 1. 
september på mail: kultur@balk.dk 

- Der foreligger nu et udkast til en idrætspolitik for perioden 2016-2021. Arbejdet 
med udarbejdelse af udkast til en idrætspolitik tager udgangspunkt i dels 
indsamling af viden om udviklingen i borgernes idrætsvaner og dels dialog med 
centrale interessenter, foreninger og kommunalt ansatte indenfor kultur 
byplanlægning, sundhedsområdet og skole- og institutionsområdet. Det centrale 
mål med politikken skal medvirke til at binde kulturliv, borgere og kommune 
tættere sammen. 

- Det er erfaringen - både fra forskellige landsdækkende undersøgelser og arbejdet 
i projektgruppen – at mennesker/borgere finder vej til at dyrke idræt af mange 
forskellige årsager og i mange forskellige sammenhænge. Det skal der gøres plads 
til i idræts-politikken, ligesom der skal gøres plads til det, der ikke kan forudsiges 
om borgernes idrætsdeltagelse. Hvis ikke der skabes dette ”mulighedsrum” i 
politikken, er der stor risiko for, at der blot sker en reproduktion af det 
eksisterende idrætsbillede og- tilbud og ikke skabes en idrætspolitik for alle. 
Efter den politiske behandling den 31. oktober sender Kommunalbestyrelsen 
politikken til høring i 8 uger. 
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- I forbindelse med forhandling af en ny elite-kommune aftale med Team Danmark 
for perioden 2017-2020 er der igangsat en omfattende evalueringsproces.  
Bl.a. har Sporthaus, et eksternt konsulentfirma, besøgt de 6 eliteklubber, der 
indgår i samarbejdet, for at afdække hvilke erfaringer de har gjort sig ved at være 
satsningsidræt henholdsvis udviklingsidræt (BMS Basket) i perioden 2013-2016, 
samt hvilke overvejelser foreningerne har gjort sig omkring forbedringer, der kan 
indgå i en ny aftale. Undersøgelsen viste, hvad der er lykkedes godt, og hvad der 
er lykkedes mindre godt. Der forventes en ny aftale inden årets udgang. 

- Det har været oppe til diskussion, om det skal være tilladt for brugerne af East-
Kilbride Badet i morgentimerne at indtage ”en lille en” i omklædningsrummet? 
Det er blevet besluttet, at det ikke er tilladt at indtage alkohol i East-Kilbride 
Badet. 
I øvrige foreninger vil det dog fortsat være mulighed for en ”3. halvleg”, da det er 
en ikke ubetydelig del af fællesskabet. 

- Man påbegyndte renoveringen af atletikstadion i 2010, og det er endnu ikke 
færdiggjort. Kultur & Fritid har nu indstillet til at de fornødne penge stilles til 
rådighed for færdiggørelsen. 

- De foreninger, der har fået nye foreningsledere, skal huske, at det er muligt at 
tilmelde sig senest 1. oktober til en grundig vejledning i brug af 
selvbetjeningsløsningerne samt forskellige regler på foreningsområdet. Mødet 
finder sted den 6. oktober kl. 17.30-21.00 i Atriumgården på Rådhuset.  

 

5. Halfordelingsprocedure:  
- Karsten Friis opdaterede fra møde i Folkeoplysningsudvalget, om hvorfor man på 

kommunen havde ændret fordelingsnøglen fra 30 til 20 deltagere for basketball 
og volleyball i fordelingen af haltimer. Det kunne man ikke give nogen fornuftig 
forklaring på og har derfor nu sendt proceduren til høring/udtalelse i BMSI. 
Karsten og formanden prøver at finde referat eller andet, hvor der står skrevet 
noget om dette og sender det til kommunen. 

- Der er fra Kultur & Fritid, Ballerup Kommune ved Tina Eckhaus blevet bedt om en 
udtalelse fra BMSI`s medlemsforeninger til Folkeoplysningsudvalget angående de 
nye halfordelingsregler fra 25. september 2015. Dette skyldes at spørgsmålet 
omkring reglerne og deres vedtagelse har været oppe til diskussion i 
Folkeoplysningsudvalget. 

- Karsten Friis redegjorde for sagen og der var enighed om, at Karsten, Uffe og 
Helge sammen lavede en besvarelse til kommunen. 

 

6. Økonomisk oversigt  
- Kassereren omdelte en økonomisk oversigt. Han havde dog et par rettelser til 

tallene for indestående på jubilæumskontoen samt den samlede saldo. 
- Bankbeholdningen er derfor pr. d.d. som følgende: 

 

           

64.583,95

20.032,50

84.870,02

169.486,47

Foreningskonto:

Pluskonto:

Jubilæumskonto:

Saldo:  
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- Kassereren oplyste, at efter udsendelse af dagsorden havde Måløv Judo betalt 
deres kontingent for 2016 samt restancen for 2015 – så hermed var der ingen 
restancer. 

 

7. Optagelse/udmeldelse af foreninger 
- Der var ingen anmodninger om optagelse eller udmeldelse. 

 

8. Eventuelt – herunder dato for næste møde 
- Fra Gustav Blomberg blev der fremlagt forslag om ændring af BMSI`s love så de 

bliver mere tidssvarende.  
Forslaget udsendes med referatet og sættes på dagsorden til førstkommende 
møde for drøftelse og evt. videre godkendelse på repræsentantskabsmøde den 
23. februar 2017. 
 

Næste møde: 
På bestyrelsesmøde februar 2016, enedes man om fremover at skifte mellem 
ugedagene (mandag-torsdag), så det evt. var muligt for andre og flere foreninger 
at deltage på møderne.  

- Førstkommende møder er: 

 Bestyrelsesmøder 2016 - Onsdag den 23. november 
OBS.: Grundet lang tids renovering på Tapeten – er mødelokale pt. uvis, 
men det vil fremgå af kommende indkaldelse. 

 Repræsentantskabs- & Bestyrelsesmøde 2017 - Torsdag den 23. februar 
 

 
 

Referat:  Preben Nielsen 

Udsendt 28. september 2016 
 

 
 

Uden for referat. 
Forslag til datoer for afholdelse af efterfølgende bestyrelsesmøder i 2017? 

 Mandag den 29. maj 

 Tirsdag den 29. august 

 Onsdag den 29. november 
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